

## ANNEX C

No. 222. INTERNATIONAL OPIUM CONVENTION. SIGNED AT THE HAGUE, JANUARY 23rd, 1912<sup>1</sup>

## SUCCESSION

*Notification deposited on:*

28 October 1980

PAPUA NEW GUINEA

*Registered ex officio on 28 October 1980.*

## ANNEXE C

Nº 222. CONVENTION INTERNATIONALE DE L'OPIUM. SIGNÉE À LA HAYE LE 23 JANVIER 1912<sup>1</sup>

## SUCCESSION

*Notification déposée le :*

28 octobre 1980

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

*Enregistré d'office le 28 octobre 1980.*

No. 1845. INTERNATIONAL OPIUM CONVENTION. SIGNED AT GENEVA, FEBRUARY 19th, 1925<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification deposited on:*

28 October 1980

PAPUA NEW GUINEA

*Registered ex officio on 28 October 1980.*

Nº 1845. CONVENTION INTERNATIONALE DE L'OPIUM. SIGNÉE À GENÈVE LE 19 FÉVRIER 1925<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification déposée le :*

28 octobre 1980

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

*Enregistré d'office le 28 octobre 1980.*

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. VIII, p. 187; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 1, 2, 4, 5, 6, 7 and 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 302, 499, 798, 865, 917, 953, 976, 999 and 1009, and p. 354 of this volume.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. LXXXI, p. 317; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 3 to 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 798, 890, 917, 976, 999 and 1009, and p. 354 of this volume.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. VIII, p. 187; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 1, 2, 4, 5, 6, 7 et 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 302, 499, 798, 865, 917, 953, 976, 999 et 1009, et p. 356 du présent volume.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. LXXXI, p. 317; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 3 à 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 798, 890, 917, 976, 999 et 1009, et p. 356 du présent volume.